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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

KOMISE RHMP PRO ICT  

ZÁPIS  

Z  mimořádného jednání Komise RHMP pro ICT  

ze dne 27.  04.  2022 

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Kallasch (předseda), Bc. Aneta Heidlová, Mgr. Jiří Károly, Jan Žáček, 
Ing. Jan Ladin, Jan Hora, Markéta Horská, Jan Rambousek, Hana Hermannová 
(tajemnice) 

Omluveni Michal Šorel, Radomír Nepil 

Neomluveni 
 

Hosté Mgr. Denisa Marečková, JUDr. Kamil Jelínek, Ph.D., Ing. Vladimír Bělka, 
Martin Petrskovský, Ing. David Lísal, Ing. Milan Kasan  

 
 

Program: 

1) Úvod O. Kallasch 

2) Poskytování služeb podpory Informačního systému městské policie – podpora 
organizace a výkonu služby po dobu maximálně 12 měsíců 

Jiří Károly 

Projednáno:  

1) Úvod 

Jednání zahájil O. Kallasch, hlasováním o programu jednání komise a schválení hostů.  

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Program byl schválen. 

 
2) Poskytování služeb podpory Informačního systému městské policie – 

podpora organizace a výkonu služby po dobu maximálně 12 měsíců 
 
K jednání Komise RHMP pro ICT se připojila paní Aneta Heidlová v 15:10 hodin. 

Projednávaný bod uvedl J. Károly. Aktuální situace mezi IS MP a společností CCA group je taková, že 
rozvojová smlouva skončila v loňském roce a provozní končí na podzim letošního roku. Podle 
oficiálních informací subdodavatelů CCA group dlouhodobě neplní svoje finanční závazky. Vzhledem k 
závažnosti situace jsem požádal statutární orgán CCA group o společné jednání, včetně 
subdodavatelů, abychom se pokusili zachránit situaci. Nebylo možné odhlasovat otevřené výběrové 
řízení a nechat doběhnout stávající kontrakt. Dne 11. dubna 2022 jsme obdrželi dopis, který byl 
přílohou pozvánky na dnešní jednání komise. Společnost CCA group v něm oznamuje, že je schopna 
držet stávající smlouvu a garantovat služby pouze do 15. května 2022 včetně. Z jednání s CCA group a 
subdodavateli vyplynulo, že jediným východiskem bude pravděpodobně JŘBU. V rámci JŘBU jsme 
nechali zpracovat analýzu právní kanceláří ROWAN LEGAL, s.r.o. Rádi bychom oslovili všechny 
subdodavatele, abychom byli schopni získat (minimálně jednu) nejlepší nabídku. Subdodavatelé mají 
v rámci stávající smlouvy rozdělené kompetence. CCA group poskytuje manažerský informační 
systém, ale my budeme chtít v rámci JŘBU všechny služby najednou. Nesmí dojít k výpadku, který by 
ohrozil činnost MP a bezpečnost v HMP. Dále předkládáme indikaci na částku 11 010 000,- bez DPH. 
Smlouva bude uzavřena na 12 měsíců s platností od 15. nebo 16. května 2022. Dále je v plánu co 
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nejdříve zajistit otevřené výběrové řízení na provoz a rozvoj systému. Nyní předávám slovo paní Mgr. 
Denisa Marečkové, která Vám popíše důvody k JŘBU.  
Denisa Marečková: Zvolili jsme cestu JŘBU z důvodu krajně naléhavých okolností, zadavatel je 
nemohl předvídat, ani je nezpůsobil. Byli jsme přesvědčeni, že závazek bude trvat do října a tím 
pádem stihneme připravit OVŘ, tak aby navazovalo. Bohužel z důvodu mimořádných okolností ze 
strany CCA group toto nebylo možné, což jsme nepředpokládali. V případě, že v rámci OVŘ bude 
uzavřena nová smlouva do dvanácti měsíců, tak smlouva z JŘBU skončí (rozvazovací podmínka). Mám 
za to, že všechny čtyři podmínky pro JŘBU jsou naplněny, proto není v tuto chvíli jiná cesta, avšak 
jedná se o provizorní řešení. 
Jiří Károly: Za celou dobu činnosti CCA group a jeho dodavatelů, až na několik vnitřních problémů, 
nebyl s dodávkami problém – tikety MP byly řádně a včas odbavovány, docházelo k akceptaci 
kvartálních zpráv. Průběh projektu byl standardní, byť zde byly určité náznaky problémů mezi CCA 
group a dodavateli. Nyní je však již situace neudržitelná, viz. dopis. 

Diskuse: 

Ondřej Kallasch: Kolik by stálo HMP, kdyby původní smlouva pokračovala? Nevzniká vypsáním JŘBU 
HMP škoda? Můžeme po CCA group požadovat náhradu škody? Firma, která vyhraje JŘBU se jistě 
bude hlásit i do OVŘ. Nezískává tím tedy výhodu vůči ostatním subjektům vstupujícím do OVŘ? 

Jiří Károly: Co se týče „škody,“ uvidíme jakým způsobem budeme schopni vykomunikovat cenu za 
měsíční podporu, zatím nedokážu říct, na jaké úrovni to bude. Vzhledem k právnímu zastoupení 
apod. vznikají další náklady (PM, vnitřní práce..). Samozřejmě dodavatelé a subdodavatelé CCA group 
výhodu mají, jelikož systém znají. Ovšem bylo by velké riziko v rámci JŘBU svěřit systém někomu 
jinému, tudíž v tomto nemáme na výběr. 

Martin Petrskovský: Co se týká nákladů, které byly vypočítávány do JŘBU, ty vycházely z kvartálního 
plnění. Tudíž, jak už říkal pan ředitel, pokud by vznikla městu škoda, byly by to náklady spojené 
s JŘBU. 

Jiří Károly: Pravděpodobně to bude o něco dražší kvůli nějakým tranzičním věcem. CCA group 
s městem má stále platnou smlouvu a byť závazek trvá, nejsou schopni ho dodržet. Otázka je, jestli se 
CCA group ocitne na blacklistu a z budoucích soutěží bude vyloučen. Toto budou řešit právníci. 
Poukazuji na to, že chování CCA group bude předmětem právní analýzy. 

Jan Hora: Zaujalo mě, že podpora je naceněna na 700 000,- měsíčně, což mi přijde hodně. Co obnáší 
tato položka podpory? 

Martin Petrkovský: Díval jsem se teď do dokumentace a vycházelo to 1 700 000,- bez DPH za 
čtvrtletí, což je cca 630 000,- měsíčně. Částka tedy v podstatě odpovídá. Byly zde v rámci podpory 
historicky zahrnuty veškeré legislativní změny související s plněním tohoto projektu. Tzn. podpora 
sestávala ze standardní podpory všech systémů, dále zde byla rozšířená podpora (legislativní změny). 
S tímto se počítá i teď na dobu 12 měsíců. 

Jiří Károly: Vzhledem k tomu, že je zde 24/7 SLA a reakce na změnu legislativy, tak z mého pohledu to 
drahé není. 

Jan Hora: Je to cca 60 MD/měsíc, což je ekvivalent dvou fulltime lidí. Pokud je zde systematický rozvoj 
a SLA, tak je to ok. Ale v příští zakázce bych byl rád, aby se lépe pracovalo s rozvojem. Systém by měl 
být lépe navržen. Mělo by zde být jen promítání změn legislativy a drobné změny, které by měly být 
v rámci průběžného rozvoje systému. Až bude projednávána nová zakázka, budu chtít, aby toto 
nebylo řešeno jako doposud. 

Denisa Marečková: Ještě k cenotvorbě. Předmětem JŘBU bude i jednání o ceně. Je možné, že 
dodavatel svojí indikativní CN mírně nadhodnotil, aby si nechal prostor ke snižování. Ceny tedy 
možná půjdou ještě dolů. Bohužel díky časové tísni není prostor podmínky moc řešit. Samozřejmě až 
dojde k řádnému přesoutěžení bude pro tyto připomínky prostor. 

Jan Hora: Chápu naléhavost situace, nebudu na tom v tuto chvíli bazírovat. Pokud panuje shoda na 
tom, že příště to uděláme lépe a přehledněji, jsem spokojen. 
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Martin Petrskovský: Chápu připomínky pana Hory. Historicky do sytému vstupovaly další 
subsystémy, které během let vznikaly. Systém se z důvodu nových potřeb MP dynamicky měnil a 
přizpůsoboval aktuální situaci. Takto to bude pokračovat v budoucnu nadále. 

Jan Hora: Jde mi jen o to, abychom dokázali rozlišit co je to podpora, např. lvl1, lvl2, lvl3 support, a co 
je to rozvoj. V tuto chvíli je to z velké části rozvoj. Mělo by to být oddělené, jinak to bude stále někdo 
napadat. Tímto bych věc uzavřel, můj dotaz byl zodpovězen. 

Jiří Károly: Jen zopakuji, že smlouva na rozvoj systému skončila v srpnu 2021, provozní končí letos. 
Chceme soutěžit smlouvu, která bude obsahovat provoz i rozvoj v jednom. V rámci OVŘ toto bude 
jasně rozděleno. 

Jan Ladin: Prosím příště k podkladům vložit i smlouvu. Zjistil jsem, že výpovědní lhůta ze strany 
dodavatele je zde jeden měsíc. Doporučuji, aby smlouvy na IS měly minimální výpovědní lhůtu šest 
měsíců, aby nedocházelo k takovým situacím jako je tato. 

Jiří Károly: V dopise CCA group je číslo smlouvy dohledatelné v registru. Výpovědní lhůta pro 
zhotovitele není jeden měsíc, ale jeden rok. 

Ondřej Kallasch: Ale přesto nám smlouvu dokázali vypovědět během jednoho měsíce? 

Denisa Marečková: Ne, smlouvu nám nevypovídají, jen avizují, že ke dni 15.5. nebudou schopni 
plnění a od smlouvy odstupují. Toto odstoupení bude účinné okamžikem doručení, tam už pak žádné 
lhůty neběží. 

Usnesení:  

I. Komise RHMP pro ICT doporučuje záměr s názvem Poskytování služeb podpory 
Informačního systému městské policie – podpora organizace a výkonu služby po dobu 
maximálně 12 měsíců, který je přílohou tohoto usnesení ke schválení 

II. Komise RHMP pro ICT konstatuje, že se jedná o dočasné řešení, než bude vypsána nová 
otevřená veřejná zakázka. 

Hlasování 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

Zasedání se uskutečnilo od 15:00 do 15:33 hod. 

Termín příštího řádného jednání byl stanoven na 24.05.2022 od 15:00 hodin.  
 
Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsala Hana Herrmanová 27.04.2022  

Schválil Ondřej Kallasch 28.04.2022  

 


